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Hyvinkään nuorisovaltuuston mielestä palveluverkkoselvitys on hyvin perusteellinen, sekä huolella 
valmisteltu. Nuorisovaltuuston mielestä suunnitelma Paavola-talosta on hyvä ja sen toteuttaminen 
on perusteltua.  
  
Aseman koulun suhteen nuorisovaltuusto kannattaa vaihtoehtoa 1a, jossa sekä Aseman koulu että 
Hangonsillan päiväkoti siirtyisivät yhteiseen uudisrakennukseen Hangonsillan alueelle. 
Nuorisovaltuuston mielestä vaihtoehto on kannatettava, sillä se loisi Hyvinkäälle 
väestöennusteiden pohjalta kattavimman ja toimivimman kouluverkon tuleville vuosille. 
Hangonsillan houkuttelevuus asuinalueena kasvaisi myös palveluiden läheisyyden vaikutuksesta. 
Lapsille vaihtoehto 1a olisi paras, sillä silloin heidän ei tarvitsisi opiskella väistötiloissa useampaa 
vuotta, mikä on alakoululaiselta paljon. Myös keskimääräiset koulumatkat olisivat lyhyemmät. 
Päiväkotiryhmien pitäminen samassa talossa helpottaisi myös vanhempien arkea, sillä heidän ei 
tarvitsisi tuoda lapsia kahteen eri osoitteeseen, kuten vaihtoehdossa 2b tai 2a.  
 
Merkittävien talon sisäisten synergiaetujen lisäksi varsinkin tulevan Red Carpet Areenan 
hyödyntämisen näemme erityisen hyväksi eduksi. Tuleva halli ei ole nykyisillä suunnitelmilla 
päiväkäytöllä hyödynnetty kokonaan, jonka takia varsinkin alakoulu voisi hyötyä merkittävästi 
laadukkaista ja isoista liikuntatiloista. Nuorisovaltuusto on yrittänyt myös parhaansa mukaan puida 
muiden vaihtoehtojen hyviä puolia, merkittäviä etuja kuitenkaan löytämättä. Vaikka 
nuorisovaltuusto ymmärtää historiallisen näkökulman, tulisi palveluverkkoa katsoa nimenomaan 
palveluverkkona ja arvioida rationaalisesti koulujen paikkoja ilman poliittisten agendojen 
sekoittamista päätökseen.  
  
Nuorisovaltuuston mielestä kouluverkkopäätös tulisi tehdä lasten ja heidän perheidensä kannalta 
parhaimman vaihtoehdon mukaisesti, joka on vaihtoehto 1a.   


